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Lux.-Belair

garage - parking
4.500 €

For rent by Supereal. Rare opportunity : Indoor parking in Luxembourg-Belair!

Underground parking facility with capacity for up to 20 vehicles. Located in a highly sought-after area, this parking space offers a rare and strategic location,
with easy access.

It is situated at 251 Route d’Arlon in Luxembourg, a prime address at the crossroads of residential neighborhoods and major business hubs. The area is
especially popular with companies due to its immediate proximity to the city center, the A6 motorway, and key transit routes. An ideal location combining
accessibility and convenience.

If you need any further information or an estimate of your property, don’t hesitate to contact our great team! Supereal. smart real estate services.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

À louer par Supereal. Opportunité rare : Parking à Luxembourg-Belair !

Parking sous-terrain pouvant accueillir jusqu’à 20 voitures. Situé dans un secteur très recherché, ce parking d’une localisation rare et stratégique, facilement
accessible. 

Il se trouve au 251 route d’Arlon à Luxembourg, une localisatin stratégique à la croisée des quartiers résidentiels et des axes professionnels de la capitale. La
zone est particulièrement prisée par les entreprises pour sa proximité immédiate du centre-ville, de l’autoroute A6 et des grands axes de circulation. Une
localisation idéale pour allier accessibilité et confort. 

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n’hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

 

availability : immediately / reference : r_kos_22447
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